
ACTA REUNIÓ 
TAULA DE PAGESIA I DEL MÓN RURAL 

 

DATA: Dilluns, 7 de novembre de 2022 

HORA: A les 8 del vespre 

LLOC: L’Espai 

Assistents: 
Josep Vilà 
Montserrat Juvanteny 
Glòria Borralleras 
Queta Bosch 
Ramon Soler 
Jordi Solà  
Assumpció Manubens 
Irene Palou 

S’excusa: Josep Riera i Josep Armengol 

ORDRE DEL DIA: 

1. Designació de Josep Armengol com a nou membre la taula. 

2. Taula de la pagesia i el món rural del Lluçanès. 

3. Actuacions fetes i programades de l’àrea. 

4. Fira de Santa Llúcia. 

5. Precs i preguntes. 

1. Designació de Josep Armengol com a nou membre de la taula. 

Des del Consorci es va demanar que es designessin 2 representants per a formar part 
de la taula de pagesia del Lluçanès. Tenint en compte que es disposava de poc temps 
per convocar una taula de pagesia i món rural de Prats, que eren dates prèvies a la 
fira de Sant Jaume, i que les entitats representades a la de Prats també són a la del 
Lluçanès es va considerar designar al regidor Josep Vilà i a Josep Armengol. Per 
aquest motiu, aquest últim també formarà part de la taula de pagesia i món rural de 
Prats. 



2. Taula de la pagesia i el món rural del Lluçanès. 

S’informa que per la fira de l’Hostal es va presentar la taula de la pagesia del 
Lluçanès. 

El Ramon Soler considera que s’hauria pogut fer una taula de pagesia i món rural de 
Prats per designar als representants del municipi de Prats a la taula de pagesia del 
Lluçanès.  També posa de manifest que s’ha constituït la taula del Lluçanès però que 
no s’ha aprovat cap reglament. 

El Ramon Soler també explica que des de Unió de Pagesos faran una aportació a la 
taula del Lluçanès, que els representants els escullin els pagesos i no els ajuntaments. 

S’informa que el reglament volia que sortís de la pròpia taula, i que per aquest motiu 
primer es va constituir i després s’aprovarà el reglament. 

3.  Actuacions fetes i programades de l’àrea. 

El Josep Vilà, explica les actuacions que es porten a terme des de la regidoria de món 
rural i pagesia: 

- Les actuacions incloses dins el PPI d’aquest any seran: manteniment del camí 
de Serra Seca cap al Molí del Cingle i d’un pas que s’ha esllavissat i s’arreglarà 
el pas del camí del rec. Els camins inclosos dins el PPI estan en bon estat. 

- Pel que fa la Punt d’Atenció Ciutadana del Departament, s’està lluitant perquè 
continuï funcionant, però molts tràmits ja es poden fer online i no tenen massa 
usuaris de forma presencial. 

L’Assumpció Manubens reclama que des de l’Oficina de Prats moltes vegades no et 
resolen els dubtes del GTR, i que es va fer una formació al Berguedà però que no la 
van deixar inscriure perquè havia d’anar a Osona.  

Es parlarà amb la tècnica de món rural del Consorci per tal de fer una sessió 
informativa/formativa al Lluçanès sobre el GTR. 

- Es fa un seguiment del PVI (Pla d’Informació i Vigilància contra Incendis 
Forestals). Es fan reunions periòdiques amb els informadors. S’ha fet una 
valoració positiva de la campanya, tenint en compte les altes temperatures 
d’aquest estiu. 

- Està previst que el punt de recollida de cinegètics del Lluçanès s’ubiqui a Olost, 
però encara s’hi està treballant. 

El Jordi Solà informa que hi ha una subvenció per la gestió forestal, però que potser 
podria entrar-hi alguna actuació per la millora de camins, per la prevenció d’incendis. 

S’acorda que es reuniran Ajuntament, ADF i el tècnic Jordi Solà per mirar les diferents 
opcions i valorar si demanar al subvenció de cara a l’any vinent.  



4. Fira de Santa Llúcia 

El Josep Vilà, explica breument la programació de la fira d’enguany. Informa que 
com cada any hi haurà l’esmorzar dels carreters, passejades amb carro, 
productors i firaires, i actes culturals. 

Demana si hi ha alguna proposta de temàtica per la jornada PATT, que està per 
determinar si serà divendres o dissabte. 

La Unió de Pagesos havien proposat anteriorment fer una xerrada sobre les 
modificacions de la nova PAC. 

El regidor proposa la temàtica de varietats autòctones de llavors, com recuperar-
les...  La Glòria Borralleras ens proposa parlar amb el banc de llavors de Roda. 

S’acaba per no decidir cap temàtica en concret. 

5. Precs i preguntes 

No hi ha precs i preguntes. 

I sense preguntes ni cap més assumpte a tractar, el regidor de món rural agraeix 
l’assistència a tothom. 


